
 

 

 

Z Á P I S 
 

z 1. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 15.01.2024 

 
Dne 15.01.2024 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 2035/21, 5. patro 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16:50 hodin 

 

Přítomni:          Mgr. Viktor Linhart, Dott. Mag. Radka Murasová (příchod v 16:30 hod.),  

Zdeňka Batíková (odchod v 16:10 hod.),  Mgr. Jiří Frühauf, Václav Skuhravý (příchod 

v 15:29 hod.), Petr Nimrichter, Ing. Tomáš Matějček (odchod 15:50 hod.) 

  

Omluveni:       /  

 

Neomluveni:  / 

 

Hosté: Martin Dušek – náměstek primátorky města 

 Miroslav Vaněk – náměstek primátorky města 

 Ing. Bc. František Škaryd – vedoucí odboru kultury, školství a tělovýchovy 

 Lukáš Mrázik – architekt  

Jan Trubač – zástupce společnosti KV Arena, s.r.o. 

Jakub Novotný – zástupce společnosti VK Karlovarsko s.r.o.  

  

  

Program jednání 

  

1. Schválení programu jednání 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Žádosti o dotace na rok 2024 

4. Komplexní využití areálu sportovního území KV Tuhnice 

5. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Viktor Linhart a přivítal přítomné hosty.  

 

1. Schválení programu 

 

pro:           Mgr. Viktor Linhart, Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Tomáš Matějček,  

Petr Nimrichter 

proti:  nikdo  

zdržel se:   nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání komise  

 

Zápis z předchozího jednání komise STv byl schválen.   

 

pro:           Mgr. Viktor Linhart, Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Tomáš Matějček,  

Petr Nimrichter 

proti:  nikdo  

zdržel se:   nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

3. Žádosti o dotace na rok 2024 

 

Žádostmi o dotace na rok 2024 se členové komise budou zabývat na příštím jednání. 

 

 

4. Komplexní využití areálu sportovního území KV Tuhnice 

 

Náměstek primátorky Miroslav Vaněk společně a architektem Lukášem Mrázikem představili členům 

komise Územní generel, což je strategický dokument statutárního města Karlovy Vary, který řeší rozvoj 

území v dlouhodobém horizontu. Generel vychází z potřeb sportu ve městě a navrhuje způsob i formu, 

jak rozšířit sportovní infrastrukturu města.  

 

Architekt Lukáš Mrázik -  prezentace tohoto vznikajícího dokumentu.  

Hlavním opěrným bodem, z něhož generel vychází, je analýza řešeného území. Ta je nedílnou součástí 

tohoto dokumentu a je přímým podkladem pro tento generel. Díky analýze víme, jaké problémy potřeby 

se v území vyskytují a také známe příležitosti, které území nabízí. Analýza samotná je syntézou 

strategických  a rozvojových dokumentů, které již byli zpracovány. 

Územní generel se zabývá územím a jeho využitím. Hmotově a funkčně řeší jednotlivé části areálu. 

Zároveň se zříká odpovědnosti za přesnou podobu objektů, k tomu by v ideálním případě měly sloužit 

architektonické soutěže, které doporučuji, aby město vypsalo. Jen tak může vzniknout kvalitní 

architektura, která bude přínosná svou funkčností, tak i krásná svou estetikou. 

 

Členové komise STv obdrželi návrh na řešení v tištěné formě. Architekt Lukáš Mrázik zašle elektronickou 

verzi tajemnici komise a ta ji rozešle všem členům komise.  

 

 

Další jednání komise se uskuteční 29.01.2024 od 15:00 hodin v zasedací místnosti v 5. patře budovy 

Magistrátu města Karlovy Vary.   

 

 

 

Dne: 17.01.2024 

Zapsal: Gabriela Kavková        __________________ 

              

 

                                                                          

                                            __________________ 

 Mgr. Viktor Linhart  

   předseda komise 


